霹雳南海会馆

PERAK NAM HOI WUI KWUN

N0.75-77, Jalan Mustapha Al-Bakri, 30300 Ipoh, Perak. Tel & Fax: 05-2540336 Website: http://peraknamhoi.gbs2u.com/e-mail:namhoipk@yahoo.com.sg

2018年度第48届会员子女奖励金申请表格

Scholarship Fund Aids for Member's Children Application From For Year 2018

Member's Name(Chinese):	(English):
地址	
Address:	
电邮	手机/电话
e-mail:	Handphone/Tel:
日期	会员签名
Date::	Member's Signature:
申请人姓名(中文)	(英文)
Name of Applicant(Chinese):	(English):
性别 身份证号码	报生证号码
Sex: 1.C.No:	Birth CertificateNo:
2018年考试成绩报告(2017)	操行
2018 Result(2017):	Conduct:
课外活动特殊表现(县/州/国家代	表表
Co-Curriculum Activities(District	/State/National Level):
备注	*
备注 Remarks:	
Remarks: 申请日期	申请人签名
Remarks: 申请日期	申请人签名 Signature of Application:
Remarks: 申请日期	申请人签名Signature of Application:
Remarks: 申请日期 Date of Application:	申请人签名Signature of Application:
Remarks: 申请日期 Date of Application:	申请人签名Signature of Application: Note:Please use capital/block letter for English.
Remarks: 申请日期 Date of Application: 注意: 英文请用大字母书写	申请人签名
Remarks: 申请日期 Date of Application: 注意: 英文请用大字母书写 收件日期	申请人签名
Remarks: 申请日期 Date of Application: 注意: 英文请用大字母书写 收件日期	申请人签名
Remarks: 申请日期 Date of Application: 注意: 英文请用大字母书写 收件日期 Date of Received: 批准 否决	申请人签名
Remarks: 申请日期 Date of Application: 注意: 英文请用大字母书写 收件日期 Date of Received:	申请人签名
Remarks: 申请日期 Date of Application: 注意: 英文请用大字母书写 收件日期 Date of Received: 批准	申请人签名
Remarks: 申请日期 Date of Application: 注意: 英文请用大字母书写 收件日期 Date of Received: 批准	申请人签名
Remarks: 申请日期 Date of Application: 注意: 英文请用大字母书写 收件日期 Date of Received: 批准	申请人签名Signature of Application: Note:Please use capital/block letter for English
Remarks: 申请日期 Date of Application: 注意: 英文请用大字母书写 收件日期 Date of Received: 批准	申请人签名Signature of Application: Note:Please use capital/block letter for English
Remarks: 申请日期 Date of Application: 注意: 英文请用大字母书写 收件日期 Date of Received: 批准	申请人签名

备注 Remarks:

1. 申请表格复印本可被接纳.

Photostat Application Form is Accepted.

2. 所有申请表格,报生证复印本,身份证复印本,考试成绩单复印本,必须于31-7-2018 寄达本会,逾期恕不受理.(注意:考试成绩单复印本须经学校校长签名及盖章方为有效)

All application forms, photocopy of Birth Certificate, NRIC, Examination Results, must reach this Association on or before 31-7-2018. Late application will not be entertained. (Attention: Photostat copy of Examination Results must be chopped & signed by Headmaster of the school concerned.)

3. 审查委员会之决定,乃是最后决定,不须说明理由,申请人不得异议.

The board's decision to approve or reject an application is final and no reasons shall be given.

4. 申请资格:凡入会一年以上(足够 12 个月)之会员,其子女在各源流中小学(包括华文独立中学)就读者,均可申请之.

Qualifications: Application(included Chinese Independent High School) is opened only to those who has been a member of the Association for more than one year.

a) 小学申请人各科必须及格,一年级至三年级:-全年总平均至少80分. 四年级及五年级:-全年总平均至少75分,相关科目包括:国语、英语、华语、数学、科学及道德教育.

六年级 U.P.S.R.:- 八科中获四科 A 等之成绩.(8 科全 A 等成绩可获特别奖)

Primary School: Pass all subjects with anaverage mark of 80% and above for Standard 1 to Standard 3.

75% and above for Standard 4 and Standard 5 From the following subjects: Bahasa Malaysia ,English, Chinese, Mathematics, Science and Moral.

U.P.S.R.:- Eight subjects must have four A results.(Special Rewards for 8 A results)

b) 中学预备班、中一、中二、全年总平均至少70分或以上,各科须及格,中四全年平均为60分以上,各科须及格,大学先修班第一年成绩,总平均最少3.0分或以上(CGPA),4主修科须及格,

Remove Class to Form Two must pass all subjects with an average of 70% and above. Form Four must pass all subjects with an average of 60% and above. Form Six(Lower) must pass 4 principle subjects with CGPA at 3.0 and above.

c) 初中三评估考试(PT3),成绩最少4科A等,其他科目须及格. PT3 must pass all subjects with a minimum of 4 As.

d) 马来西亚教育文凭(SPM),马来文优等及最少4科A等. SPM credit in Bahasa Malaysia and 4 As.

e) 马来西亚高级教育文凭(STPM)成绩,总平均最少为3.0分或以上(CGPA)及4主修科及格.

STPM: 4 principle courses passes with CGPA at 3.0 and above.

f) 总成绩如未达最低要求者,可以课外活动表现补足.

C0-Curricular activities: consideration shall be given to applicants who do not meet the above requirements if they excel in co-curricular activities.
